



M/s. Boursa Kuwait Company

Peace and blessing be upon you,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

## Subject: Warba Bank's Disclosure about Dealing with Rumors and News

At the very beginning, we express our sincere greetings.

We refer to the above mentioned subject and as per the requirements of Article (4-4-1) of Chapter Four (Disclosure of Material Information) of the Tenth Rule Book (Disclosure & Transparency) of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law as amended and to the request via email received from Boursa Kuwait officials today, Sunday 6/9/2020 to comment on the news published in one of social media platforms "Twitter" that "Unusual trading activities on Warba Bank and Kuwait Internal Bank amid rumors of the recent acquisition of an Islamic Bank" today, Sunday 6/6/2020.

We would like to advise that our bank has made a disclosure concerning unusual trading activities stating that there is no material development to the Bank's activities that may cause such unusual trading activities. Moreover, our bank confirms that there have been no talks or arrangements in this regard with any of the local banks regarding an acquisition.

## الموضوع: إفصاح من بنك وربة بشأن التعامل مع الشائعات والأخبار

بدايــة أتقــدم مــنكم بأطيــب التحيـات متمنيــا لكــم دوام التوفيق والسداد.

وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات المادة رقم (4-4-1) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتعديلاته، وبناءً على طلب البريد الإلكتروني الوارد من المختصين ببورصة الكويت اليوم الإثنين الموافق 6/9/0202 التعقيب على الخبر المنشور اليوم من خلل إحدى منصات التواصل الاجتماعي تويتر "نشاط كبير على بنكي وربة والدولي وسطشائعات استحواذ قريب على بنكي المدولي وسطشائعات استحواذ قريب على بنكال المسلمي»" اليوم الأحد

نود الإفادة بأن مصرفنا قام اليوم بالإفصاح لبورصة الكويت بخصوص نشاط التداول الغير اعتيادي على أسهم مصرفنا والذي تضمن عدم وجود أي تطورات جوهرية حدثت في أنشطة البنك المصرفية من شأنها أن تودي إلى حدوث تداول غير اعتيادي على سهم مصرفنا، فضلاً على عدم وجود أية من ذلك يؤكد مصرفنا على عدم وجود أية محادثات أو ترتيبات تمت في هذا الشأن مع أي من البنوك المحلية فيما يخص عملية استحواذ.

Best regards,

Shaheen Hamad Al Ghanem

**Chief Executive Officer** 

شاهدن حمد الغائد

الرئيس التنفيذي

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،،،

رج سنايل – الدور 26 – شارغ عبدالله الأحمد – صب: 😾 – الكام 11 مجل 12 ما 12 ما 12 مجل أنجاري 334402 + - فاكس: 965 22288601 - 4965 22288601 - سجل نجاري 134402 - Sanabil Tower – 26th Floor – Abdullah Al Ahmad St. P.O.Box: 1220 Al Safat 13013 Kuwait – Tel: +945 1825555 – Fax: +965 22288601 – C.R. 33440. Warba Bank Kuwait shareholding company with capital KD157.5Million بنك ورية شركة مساهمة كوشية برأس مال معفوح 5751مليون حيثار كورتي م

CustomerCareUnit@warbabank.com في حال وحود أبة ملاحظات يرجى مراسلتنا على عنوان وحدة الشكاوي أو الاتصال على مركز الانصال 1825555 أو عبر الربيد الإلكتروني In case of any comments please email us at unit of complaints address or contact the call center on 1825555 or via e-mail CustomerCareUnit@warbabank.com